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Minnesanteckningar	från	informationsmötet	torsdagen	25	okt	2018.	
Närvarande:	ca	37st	personer	

Karl	S,	bredband	
Föreningen	har,	sedan	2009,	ett	avtal	om	bredband	med	Telia.	Det	finns	önskemål	från	flera	medlemmar	

att	föreningen	ska	installera	ett	billigare	och	bättre	bredband	och	övergång	till	enbart	digital	
överföring.		
Karl	har,	på	eget	initiativ,	undersökt	marknaden	för	kollektivavtal	och	har	tagit	fram	flera	för	oss	gynn-
samma	förslag.	För	att	kunna	genomföra	det	krävs	två	stämmobeslut.	På	en	extra	stämma,	2018-09-20,	
gjordes	den	första	omröstningen.	Då	röstades	det	för	att	föreningen	ska	kollektivansluta	sig	till	ett	
föreslaget	bredbandsavtal	och	mot	att	välja	kollektivanslutning	för	analog	tv.	På	årsstämman,	2018-12-
06,	är	det	dags	för	en	andra	omröstning	i	frågan	om	bredband.	
Karl	har	förstås	också	ett	förslag	på	det	enklaste	sättet	att	fortsättningsvis	kunna	använda	sin	gamla	
analoga	tv-apparat	och	se	de	fria	kanalerna.	

Johan	O,	styrelsens	ordförande,	meddelade	
Lagning	av	trappor	på	Fredriksdalsgatan	påbörjas	i	mitten	av	november.	

Inför	det	bygget	har	det	upptäckts	trasiga	dagvattenrör	i	marken	framför	sophuset	på	Fredriksdals-
gatan,	vilket	medför	mer	omfattande	grävningar	och	större	jobb	än	vad	man	från	början	trott.	
Övriga	markarbeten,	som	framför	sophus	på	Falkenbergsgatan,	får	vänta	tills	trapporna	är	klara.	

Det	finns	beslut	på	utvändig	balkongtvätt	
Under	mötet	kom	den	goda	idén	att	utöka	tvätten	att	gälla	hela	balkongen.	Golven	behöver	också	
rengöras	och	det	vore	bra	att	det	görs	samtidigt.	Det	måste	dock	ske	omedelbart	efter	vintern,	d.v.s	
innan	man	hunnit	"öppna"	balkongen	för	säsongen,	alltså	slutet	mars	2019.	

Parkering	-	Karolina	S	i	styrelsen	har	hand	om	det.		
Hitintills	har	det	handlat	om	nya,	fler,	parkeringsplatser	och	bygglov	för	detta	för	att	i	ett	senare	skede	
efter	skyltning	under	kortare	tid	anlita	ett	parkeringsbolag	för	att	skrämma	iväg	de	som	tjuvparkerar	
hos	oss.	
Eftersom	det	alltså	råder	parkeringsanarki	kom	det	upp	flera	förslag:		
-	Ev.	ändra	reglerna	för	kösystem	till	garage	och	p-platser.	Ska	man	t.ex.	kunna	få	stå	kvar	i	kön,	om	
man	tackar	nej	till	p-plats.	Får	man	ha	p-plats	utan	bil?	
-	Är	boendeparkering	ett	alternativ	för	oss?	
Något	måste	göras,	så	Johan	ber	Karolina	ta	ett	större	grepp	om	detta.	Det	behövs	stämmobeslut	för	att	
ersätta	gräsmattor	med	p-platser	och	det	kan	tas	upp	på	årsstämman.	

Johan	meddelade	också	att	avgiften	för	garage,	p-plats	och	mc	höjs	1	jan	2019	till	650kr,	200kr	resp	
217kr.	

Det	utlovas	ny	utrustning	i	parken,	parasoller	mm,	till	våren.	

Det	är	inte	populärt	att	Marktjänst	ställer	släpvagnar	bakom	cykelstället	framför	Falkenbergsgatan	13.	
Johan	talar	med	Bengt	om	det.	

Det	påpekades	att	låsen	ner	till	källargångarna	fortfarande	fungerar	dåligt.	Måste	åtgärdas,	speciellt	
eftersom	det	varit	inbrott	i	fastigheterna.		

28	nov	blir	det	julgransinvigning	och	glögg	i	parken.	

Pär	A,	boka	tvättstuga	via	hemsidan	
Pär	föreslår	att	vi	ska	undersöka	möjligheten	att	boka	tvättstugan	på	nätet.	Johan	bad	honom	att	skriva	till	

styrelsen	så	att	dom	kan	undersöka	det.	

Agneta	B,	värmen	
Nuläget	-	Göteborg	Energi	gör	underhållsarbeten	2018-10-29,	7:30-16:00	vilket	medför	avstängning	av	

varmvatten	och	värme	den	tiden.	Kallvattnet	stängs	av	en	kort	stund	på	förmiddagen.	
Skötsel:	information	om	hur	man	ska	hantera	utrustningen	(som	ventiler	och	termostater)	i	lägenheterna.	

Se	mer	på	hemsidan.		
Om	det	uppstår	bekymmer	kring	värmen,	hör	av	dig.	Alla	ska	i	slutändan	vara	nöjda.	Jag	nås	via	0708-
841933	och	agneta.bratt@gmail.com	

Nerskräpning	-	De	tre	skolorna	i	området	är	vidtalade	och	det	verkar	ha	hjälpt.	Det	visar	sig,	enligt	Bengt,	
att	det	mest	tycks	vara	vuxna,	som	köper	mat	och	kaffe	på	Willys,	och	lämnar	skräpet	i	parken.	Kunde	
kanske	lösas	med	papperskorgar,	men	det	är	egentligen	ingen	bra	lösning.	Krångligt	att	sköta.	
Det	kom	också	upp	tankar	på	att	skylta	upp	de	tre	uteplatserna	mot	Falkenbergsgatan	med	någon	typ	
av	skylt	om	att	"respektera/vårda	.	.	.		o.sv.".	Tål	att	tänkas	på.		

Detta	är	vad	jag	kommer	ihåg	nu,	om	ngt	viktigt	inte	kom	med,	hör	av	dig./Agneta	Bratt	


